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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 4ης/2015 

Δευτέρα 16 Μαρτίου 2015,  8:00 μ.μ. 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

1. Οικονομάκου Μαρία 12. Γυφτέας Ηλίας 22. Κουτίβας Ηλίας 32. Μπούχαλης Δημήτριος ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαμόπουλος Ιωάννης 13. Δημητρούλιας Γεώργιος 23. Λιάππα Χρυσή 33. Μπρεδήμας Θεόδωρος 1. Φοίφα Τασία (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 1. Βαρελάς Αριστείδης (ΝΕΔΟΥΣΑΣ) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 14. Δημόπουλος Δημήτριος 24. Μάκαρης Εμμανουήλ-Λεονάρδος 34. Νιάρχος Αναστάσιος 2. Χειλάς Παναγιώτης (ΒΕΡΓΑΣ) 2. Κατσιμαγκλής Γεώργιος (ΑΣΠΡΟΠΟΥΛΙΑΣ) 

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 15. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 25. Μαρινάκης Σαράντος   3. Μάλαμας Στυλιανός (ΕΛΑΙΟΧΩΡΙΟΥ) 

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 16. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 26. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 35. Οικονομάκος Δημήτριος  4. Μυλωνάς Νικόλαος (ΑΝΕΜΟΜΥΛΟΥ) 

6. Βγενής Χαράλαμπος 17. Καμβυσίδης Ιωάννης 27. Μπάκας Ιωάννης 36. Πολίτης Δημήτριος   

7. Βεργινάδη Μαρία 18. Κανγτζιλιέρη Χριστίνα-Ελευθερία 28. Μπασακίδης Νικόλαος 37. Σταματόπουλος Ευστάθιος   

8. Βεργόπουλος Δημήτριος 19. Καραγιάννης Ανδρέας 29. Μπελογιάννη - Θεοδωρακοπούλου 
Αναστασία 

38. Φάβας Γεώργιος   

9. Βουτσής Γεώργιος 20. Καρατζέας Παναγιώτης 30. Μπεχράκης Σταμάτης    

10. Γεωργακίλας Κων/νος 21. Καρβέλης Γεώργιος 31. Μπουζιάνης Παύλος 39. Χριστόπουλος Ιωάννης   

11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης      

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ. ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ημερήσια διάταξη. 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης η κα ΠΡΟΕΔΡΟΣ εύχεται, εκ μέρους του 
Σώματος, περαστικά στον κ. ΦΑΒΒΑΤΑ και στη συνέχεια από Μέλη του 
Σώματος τίθενται και τα εξής θέματα και ερωτήματα και δίνονται οι 
σχετικές απαντήσεις: 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ 
- Στη συμβολή των οδών Ακρίτα και Αριστοτέλους εδώ και μία εβδομάδα 

το πεζοδρόμιο είναι απροσπέλαστο λόγω εκτελούμενων έργων. Έχει 
προβλεφθεί στην εργολαβία αυτή να αποκαθίστανται άμεσα τέτοιου 
είδους σημαντικές οχλήσεις που εγκυμονούν και κινδύνους για τους 
πεζούς; 

04 
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- Υπάρχει ο σημαντικός θεσμός του Συμπαραστάτη του Δημότη και της 
Επιχείρησης. Εμείς, ως Δήμος, γιατί δεν προχωράμε στην εκλογή του; 

- Κε Δήμαρχε, μας έχετε πει τι είστε ανεξάρτητος ως Δήμαρχος, παρόλα 
αυτά συμμετείχατε στην πρόσφατη συνεδρίαση της Πολιτικής Επιτροπής 
της Νέας Δημοκρατίας ως Δήμαρχος Καλαμάτας. Δεν υπάρχει κάποια 
αντίφαση σε αυτό;  

- Στην επιστολή που στείλατε στο Συμβούλιο της περιοχής Schwäbisch 
Hall, διακρίνω μια αντιευρωπαϊκή στάση που δεν ταιριάζει με τη 
διεκδίκηση της Ευρωπαϊκής Πολιτιστικής Πρωτεύουσας από την 
Καλαμάτα. Νομίζω ότι δεν είναι σωστό αυτό που λέτε, δεν είναι η χώρα η 
οποία δημιουργεί τα προβλήματα, είναι οι πολιτικές που εφαρμόζονται και 
επιπλέον τι είδους συνεργασία είχατε υποσχεθεί ότι θα έχετε με αυτό το 
Συμβούλιο τώρα έτσι όπως έχει εξελιχθεί η συγκεκριμένη κατάσταση;  

 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 
- Στο Κλειστό Γυμναστήριο της Τέντας γίναμε μάρτυρες πάλι τραυματισμού 

ενός αθλητή. Μπάζει νερά, το παρκέ έχει φουσκώσει και η θέρμανση δεν 
είναι αρκετή. Τι άμεσα μέτρα προτίθεται να πάρει ο Δήμος για να μπει 
κάποτε ένα οριστικό τέλος σ’ αυτό;  

- Τα γήπεδα του μπάσκετ στο Νέδοντα είναι σε κακά χάλια. Όλη αυτή η 
κατάσταση θα αλλάξει τώρα που είμαστε πιο νωρίς απ’ το Καλοκαίρι, 
όπου αναμένεται να αυξηθεί πάρα πολύ ο κόσμος που θα πηγαίνει εκεί ή 
θα συνεχιστεί και πάλι αυτή η κατάσταση και τη φετινή χρονιά;  

- Ποια είναι η γνώμη της Δημοτικής Αρχής για την Εγκύκλιο του 
Υπουργείου, της καινούργιας κυβέρνησης, που υλοποιεί μνημονιακές 
δεσμεύσεις και ζητάει 10% μείωση σε προσλήψεις προσωπικού για το 
2015. Προτίθεται ο Δήμος να ζητήσει την απόσυρση της Εγκυκλίου ή θα 
συμφωνήσει και σε αυτή; 

 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ 
- Η Βουλή των Ελλήνων ομόφωνα αποφάσισε να φέρει το θέμα πλέον των 

γερμανικών αποζημιώσεων και του κατοχικού δανείου εκεί όπου θα 
έπρεπε να είχε ’ρθει.  Επειδή ο Δήμος της Καλαμάτας συγκαταλέγεται 
μεταξύ των μαρτυρικών πόλεων που υπέστησαν τα πάνδεινα από τους 
Γερμανούς, προτίθεστε να προβείτε σε σύσταση Ειδικής Επιτροπής 
προκειμένου να καταγραφεί ο αριθμός των θυμάτων, τραυματιών αλλά 
και των μεγάλων καταστροφών για τη διεκδίκηση των γερμανικών 
αποζημιώσεων;  

- Γνωρίζετε πάρα πολύ καλά ότι υπάρχουν τεράστια προβλήματα στο 
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Νέδοντα. Να μας πληροφορήσετε σχετικά με τις μελέτες και τις ενέργειες 
που έχετε κάνει για το θέμα αυτό. 

- Τελευταία είδα κάποια ανακοίνωση ευρωπαίων σοσιαλιστών, σχετικά με 
τις σημαίες τις ευρωπαϊκές. Εγώ δεν είδα να λείπουνε από την πλατεία, αν 
εσείς τις κατεβάσατε να μας το πείτε. 

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 
- Βρίσκεται στο σχεδιασμό σας η συνέχιση της μελέτης οδοποιίας, για το 

Καλαμάτα – Κιτριές; Να θυμίσω ότι είχε ξεκινήσει το 1997 με απόφαση 
της Νομαρχιακής Επιτροπής Υποδομών της Νομαρχίας της Μεσσηνίας. 

- Πρέπει να αρθεί η επικινδυνότητα από τα ερειπωμένα και επικίνδυνα 
οικοδομήματα, κυρίως της παλιάς πόλης της Καλαμάτας. Προτείνω να 
περιοριστεί η κίνηση πεζών πλησίον αυτών των οικοδομημάτων άμεσα, 
γιατί και με το φετινό Χειμώνα που είχαμε η κατάστασή τους 
επιδεινώθηκε και υπάρχει κίνδυνος κατάρρευσης. 

- Στο σχεδιασμό για το νέο ΕΣΠΑ μπαίνουνε μέσα και οι Δημοτικές και 
Τοπικές Κοινότητες, πέρα από το κέντρο της πόλης; Πριν ολοκληρώσετε 
τον σχεδιασμό μπορεί να υπάρχει κάποια ενημέρωση – συζήτηση με τις 
δημοτικές παρατάξεις ή θα έρθει το θέμα κατευθείαν στο Δημοτικό 
Συμβούλιο για λήψη απόφασης;  

- Στο ευρωπαϊκό πρόγραμμα «ΟΡΙΖΟΝΤΑΣ 2020» προβλέπονται δράσεις 
που σχετίζονται με την ηλεκτροκίνηση δημοσίων και ιδιωτικών 
αυτοκινήτων. Ο Δήμος Καλαμάτας μπορεί να ανανεώσει το στόλο του για 
τις καθημερινές του ανάγκες με ηλεκτροκίνητα αυτοκίνητα απ’ αυτό το 
πρόγραμμα, που σημαίνει ότι θα εξοικονομήσουμε κόστος και επιπλέον 
θα εισαγάγουμε στην πόλη μας τη νέα αυτή τεχνολογία. 

 
ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ 
- Με αφορμή αυτά που ακούγονται για τη διάσπαση του έργου του 

μεγάλου δρόμου ¨Πάτρα – Πύργος¨, ¨Πύργος – Τσακώνα¨ και την 
αλλαγή του χαρακτήρα του, προτίθεται η Δημοτική Αρχή να αναλάβει 
πρωτοβουλία, σε συνεργασία και με τους άλλους Δήμους και με την 
Περιφέρεια και με την Αντιπεριφέρεια Μεσσηνίας, προκειμένου να 
καταδειχθεί η ανάγκη συνέχισης και ολοκλήρωσης αυτού του οδικού 
άξονα; 

- Υπάρχει ανάγκη αξιοποίησης του δυτικού μετώπου, μιας περιοχής 
ιδιαίτερου φυσικού κάλλους, αλλά εγκαταλελειμμένης. Πρέπει να 
ξεκινήσουμε με την καθαριότητα και  από κει και πέρα υπάρχει ανάγκη 
μιας συνολικής παρέμβασης και αξιοποίησης αυτού του μετώπου, γιατί 
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πιστεύω ότι αυτή η περιοχή θα είναι αυτή που θα δώσει πνοή στην 
Καλαμάτα. 

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ 

Υπάρχει ένας συγκεκριμένος αριθμός πολιτών που υποφέρει από την 
οικονομική κρίση και δεν έχει τη δυνατότητα να πληρώσει ακόμα και το 
λογαριασμό του νερού, με κίνδυνο της αφαίρεσης πολλές φορές του 
μετρητή ύδρευσης και το κλείσιμο του νερού. Προτίθεται η Δημοτική Αρχή 
να προχωρήσει σε μια ειδική λίστα ανθρώπων, για τους οποίους να υπάρχει  
περιορισμός και να πληρώνουνε μόνο όταν ξεπερνιέται ένα συγκεκριμένο 
όριο; 

 
ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ 
- Στην Τέντα υπάρχει ένα διαχρονικό πρόβλημα με την κατάσταση του 

πανιού και όταν έχουμε βροχή συνοδευόμενη από άνεμο, υπάρχει 
συγκεκριμένο μέρος του γηπέδου από όπου μπαίνουν νερά. Δεν 
μπορούμε να κάνουμε κάτι διαφορετικό περιμένοντας την αλλαγή του 
πανιού. Για το παρκέ είμαστε σε συνεννόηση με την ΕΚΑΣΚΕΝΟΠ και με 
τα Σωματεία ώστε με τη λήξη των πρωταθλημάτων να επέμβουμε και να 
επανέλθει στο σύνολό του σε καλή κατάσταση. Η θέρμανση λειτουργεί σε 
ένα ωράριο προγραμματισμένο και συμφωνημένο με την ΕΚΑΣΚΕΝΟΠ και 
τις ομάδες. 

- Στα γήπεδα του Νέδοντα τώρα το χειμώνα υπάρχει χρήση αλλά όχι όπως 
το καλοκαίρι. Την Τετάρτη έχουμε διαγωνισμό στον Αθλητικό Οργανισμό 
για τη συντήρηση του πρασίνου, οπότε τα γήπεδα όλα αυτά θα είναι 
έτοιμα στην ώρα τους. 

- Οι αθλητικές μας εγκαταστάσεις είναι γηρασμένες, είναι γνωστό αυτό, θα 
έχουν πάντα πρόβλημα, αλλά με τον καλύτερο δυνατό τρόπο και με τα 
μέσα που διαθέτουμε θα προσπαθούμε να τις έχουμε σε καλή κατάσταση 
ώστε να τις ευχαριστιούνται οι συνδημότες μας και οι ομάδες που 
γυμνάζονται εκεί.  

 
ΚΑΜΒΥΣΙΔΗΣ 
- Η αντικατάσταση των αμιαντοσωλήνων σε όλη την πόλη, 57 χλμ., είναι 

πολύ μεγάλο έργο και δημιουργεί δυσκολίες. Λόγω των βροχών δεν 
μπορούσε να γίνει αποκατάσταση, δεν μπορούσε να πέσει ασφαλτικό 
γιατί το εργοστάσιο παραγωγής του ασφαλτοτάπητα δεν λειτουργούσε. 
Αν δεν έγινε σήμερα, θα γίνει σίγουρα αύριο η αποκατάσταση και οι 
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οδηγίες που έχει ο εργολάβος είναι να γίνεται αυτή όσο το δυνατόν 
συντομότερα.  

- Η διακοπή νερού σε συνδημότες μας γίνεται με μεγάλη φειδώ και όταν 
εκτρέπεται ο λογαριασμός. Όσον αφορά αυτούς που δεν μπορούν να 
πληρώσουν, έχουμε πάρει απόφαση για μειωμένα τέλη και για ΑμΕΑ και 
για πολύτεκνους και για ανθρώπους που έχουν το χαρτί της απορίας.  

 
ΒΕΡΓΟΠΟΥΛΟΣ 
Για το Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα «ΟΡΙΖΟΝΤΑΣ 2020» ήρθε από το Υπουργείο 
στις 22 Ιανουαρίου η ενημέρωση του ’15 με ημερομηνία λήξης 3 
Φεβρουαρίου.  Παρ’ όλα αυτά όμως, επειδή θα ξανανοίξει αυτή η 
διαδικασία, έχουμε το νου μας και προχωράμε σε κάποιες σκέψεις για να 
υλοποιήσουμε κάποιες προτάσεις.  
 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
Να απαντήσω σε μια προηγούμενη ερώτηση που είχε κάνει ο κ. 
Αντωνόπουλος για τους τόκους που πληρώνει ο Δήμος Καλαμάτας για τα 
δάνειά του. Το 2012 πληρώθηκαν τόκοι 567.329,21, το 2013 328.262,34 
και το 2014 435.756,56. Στο 2014 όμως περιλαμβάνονται και οι τόκοι που 
αφορούν το δάνειο για τη σύσταση της «ΦΑΡΙΣ», γύρω στις 90.000,00.  
 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ 
- Πάμε καλά με την εργολαβία για την αντικατάσταση αγωγών αμιάντου 

και δεν έχομε σοβαρά προβλήματα. Τα σοβαρότερα προβλήματα στην 
πόλη παρουσιάζονται από την εργολαβία της ΔΕΗ και παρά το γεγονός 
ότι έχουμε υπογράψει σχετικά έγγραφα με τον εργολάβο της ΔΕΗ τα 
προβλήματα είναι σχεδόν μόνιμα.   

- Για το Συμπαραστάτη του Δημότη και της Επιχείρησης, είναι ένα θέμα το 
οποίο θα το δούμε προσεχώς. Εγώ θεωρώ Συμπαραστάτες του Δημότη 
και της Επιχείρησης και τους 41 Δημοτικούς Συμβούλους και το Δήμαρχο. 
Άλλωστε με τη διαδικασία ελέγχου συμπαράσταση στους δημότες και 
στην επιχείρηση κάνουμε.  

- Έχω τις ιδεολογικές μου απόψεις και δεν τις έχω απαρνηθεί και ούτε είναι 
ο καιρός τώρα για να τις απαρνηθώ. Προφανώς, δεν θα δίνω λογαριασμό 
για το πού πηγαίνω και το τι κάνω, παρά μόνο γι’ αυτά τα οποία τονίζω, 
ότι δηλαδή είμαι ένας ανεξάρτητος Δήμαρχος, όχι ως προς τις ιδέες, αλλά 
ως προς τη συμπεριφορά και την πρακτική την οποία πρέπει να έχω ως 
Δήμαρχος. Υπάρχουν πολλά γεγονότα στη δική μου διαδρομή που 
δείχνουν αυτή την ανεξαρτησία, η οποία είναι πρωτοφανής για τα 
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αυτοδιοικητικά πράγματα εδώ της περιοχής μας.  
- Καμία σημαία δεν κατέβασα και όταν εγώ ήμουνα υπέρ της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης, κάποιοι που με κατηγορούν ήσαν κήρυκες εναντίον της. 
Φτάσαμε σ’ αυτό το σημείο και ρώτησα: πόσες σημαίες θέλετε να έχομε 
στην πόλη ώστε να αποδείξομε ότι είμαστε υπέρ της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης; Δεν φτάνει μια σημαία στην είσοδο της πόλης; Δεν φτάνουν 
τρεις σημαίες στο Δημαρχείο; Δεν φτάνουν οι σημαίες που υπάρχουν σε 
διάφορους χώρους;      

- Εγώ δεν είμαι απ’ τους ανθρώπους όπου καταδικάζω λαούς ή θέλω να 
καλλιεργήσω οποιοδήποτε αντιγερμανικό πνεύμα. Έγραψα ένα γράμμα 
στο σεβαστό κ. Μπάουερ, το οποίο δόθηκε στη δημοσιότητα, ότι εμείς 
είμαστε υπέρ της φιλίας, υπέρ της συνεργασίας, υπέρ της ανταλλαγής 
απόψεων, αλλά βρε αδερφέ σε αυτή τη φάση υπάρχει ένα πρόβλημα 
στην πατρίδα μας, ιδιαίτερα έντονο. Ας περιμένουμε λίγο καιρό για να 
δούμε τις εξελίξεις, ώστε να κάνουμε το βήμα το οποίο πρέπει. 

- Ο Υπουργός, ο οποίος έφυγε, έδωσε για την Τέντα για το 2014 14.000,00 
€ και 17.000,00 € για το 2015 και το πανί κάνει 400.000,00 €. Είναι 
δυνατόν να δημοπρατηθεί έργο με αυτά τα χρήματα; Την Τετάρτη, 18 
Μαρτίου, θα επισκεφθώ τον Υπουργό Αθλητισμού, τον κ. Κοντονή, με 
κύριο θέμα στην ατζέντα την Τέντα αλλά και το Δημοτικό Στάδιο. 
Εύχομαι να έχω καλά αποτελέσματα, όμως, επειδή το ζήτημα είναι 
κρίσιμο, το πανί στην Τέντα πρέπει να αλλάξει. Αν δεν βρούμε χρήματα, 
θα το δημοπρατήσουμε και θα αναλάβει ο Δήμος. 

- Τα γήπεδα του μπάσκετ στο Νέδοντα είναι σε καλή κατάσταση. Πέρυσι 
είχε γίνει μία ενέργεια πολύ σημαντική και σε επίπεδο βαψίματος και σε 
επίπεδο καθαρισμού. Κάποιος σπάει, κάποιος βανδαλίζει στο 
συγκεκριμένο χώρο. Ας τους καταδικάσουμε μία φορά γι’ αυτή την 
ενέργεια και γι’ αυτή τη συμπεριφορά και ας υπάρξει και μία καταγγελτική 
στάση απέναντι σε έναν κόσμο που έχει αυτή τη συμπεριφορά.     

- Για το προσωπικό ορισμένου χρόνου, εμείς ότι λέγαμε με την 
προηγούμενη κυβέρνηση θα συνεχίσουμε να λέμε και με την επόμενη. 
Εύχομαι κάτι να αλλάξει σε αυτό τον τόπο, αλλά όλα αλλάζουνε και όλα 
τα ίδια μένουν. Φοβάμαι ότι θα συνεχιστεί η ίδια ιστορία με τα δίμηνα, τα 
οκτάμηνα, μειωμένα τώρα. Μακάρι να είναι διαφορετικά, αλλά με τι 
χρήματα να είναι διαφορετικά;  

- Για τις γερμανικές αποζημιώσεις, δεν έχω καμία αντίρρηση Θόδωρε, να 
έρθεις με μία συγκεκριμένη πρόταση και να τεθείς εσύ επικεφαλής αυτής 
της Επιτροπής. Υπάρχει ένα οργανωμένο αρχείο, απ’ τη Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση, να το δούμε και να το επικαιροποιήσουμε.   

- Για το Καλαμάτα – Κιτριές, υπάρχει μία μελέτη, η οποία έχει ληφθεί 
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υπόψη και στο ΓΠΣ, αλλά κυρίως στις πολεοδομικές μελέτες Βέργας και 
Μ. Μαντίνειας. Είναι μία μελέτη που έχει πολλά προβλήματα, αλλά, κ. 
Καραγιάννη, να ζητήσετε ένα αντίγραφο, να την ανοίξετε και να την 
αξιολογήσετε, ως Τεχνική Υπηρεσία, και σε κάποια συνεδρίαση στο 
μέλλον, να ενημερώσεις για τα προβλήματα που έχει αυτή η μελέτη. Για 
μένα είναι ανεφάρμοστη πάντως.   

- Ως προς τα ερειπωμένα και επικίνδυνα οικοδομήματα, αυτή την εβδομάδα 
θα ντυθεί το Αχίλλειον, θα μπει μουσαμάς με αποτύπωμα παραδοσιακού 
κτιρίου και για λόγους αισθητικούς και για προστασία από τις μικρές 
καταπτώσεις. Για τους ιδιώτες, πρέπει να προστατεύουν την ιδιοκτησία 
τους με συγκεκριμένο τεχνικό τρόπο και δεν μπορεί να καταλαμβάνουν 
ούτε δρόμους, ούτε πεζοδρόμια. Έχω δώσει εντολή να μπουν τα 
πρόστιμα που προβλέπονται. Πρέπει να κάνουν αυτά που λέει ο Νόμος.   

- Για το νέο ΕΣΠΑ δεν έχουμε ακόμα το θεσμικό πλαίσιο. Ας ξεκαθαρίσει 
πρώτα το θεσμικό πλαίσιο, να δούμε τους άξονες, τα μέτρα, τι χρήματα 
προβλέπονται. Έχουμε καμιά 40αριά μελέτες στο ντουλάπι αυτή τη 
στιγμή για να υποβάλλουμε.    

- Για την ηλεκτροκίνηση είναι ένα θέμα σοβαρό, πράγματι, το ψάχνουμε 
και εμείς, μας ενδιαφέρει πάρα πολύ η επιδότηση για ηλεκτροκίνητα 
οχήματα. Δεν έχουμε αντίρρηση ως Δήμος να μπούμε στη συγκεκριμένη 
διαδικασία Ψάχνουμε και θα συμμετάσχουμε σε προγράμματα για να 
φτιάξουμε χώρους για φόρτιση ηλεκτροκίνητων οχημάτων. 

- Για την Ολυμπία οδό, να περιμένουμε λίγο, να δούμε ποια θα είναι η 
κυβερνητική πολιτική στο συγκεκριμένο θέμα.  

- Η ανάπτυξη της δυτικής παραλίας συνδέεται με τον άξονα Καλαμάτα – 
Ριζόμυλος, ο οποίος είναι ίδιας αξίας με τον εθνικό δρόμο, έχει δε μπει 
στο Π.Δ.Ε. του 2014 και εύχομαι να δημοπρατηθεί. Επίσης πρέπει να 
συνεννοηθούμε και να συμφωνήσουμε με τους κατοίκους για να κάνουμε 
πολεοδόμηση της περιοχής, γιατί έχουμε αντιδράσεις. Ως προς την 
καθαριότητα, ξέρετε τι κόστος έχει να καθαρίσουμε την ακτή σε όλο το 
μέτωπο του Δήμου; Ας έρθει το Πάσχα ή πριν το Πάσχα να κατεβάσουμε 
τα μηχανήματα να την καθαρίσομε.    

- Για το λογαριασμό του νερού, επειδή διάβασα τη σκέψη της κυβέρνησης 
στο νομοσχέδιο για την ανθρωπιστική κρίση, πολύ θα χαρώ αυτά να 
εφαρμοστούν και να μην έχει κανένα περιεχόμενο η ερώτηση που έκανε 
ο κ. Μπεχράκης. Επομένως, ας μην συζητάμε, των φτωχών ανθρώπων το 
νερό, προφανώς θα το πληρώσει η κυβέρνηση. Η ΔΕΥΑΚ είναι από τις πιο 
ευαίσθητες επιχειρήσεις σε αυτό τον τομέα και σε ακραίες περιπτώσεις 
κάνει διακοπή νερού σε ανθρώπους με τους οποίους δεν μπορεί να 
υπάρξει συνεννόηση και σπάνια γίνεται αυτό.  
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- Για το Νέδοντα υπάρχει ζήτημα, αλλά δεν είναι το μείζον ζήτημα. 
Ενδεχομένως να έχομε κάποτε πρόβλημα σε ακραίες συνθήκες, ιδιαίτερα 
εδώ απέναντι που έχουμε κολώνες επί της κοίτης και στη γέφυρα του 
ταχυδρομείου, η οποία είναι χαμηλή και μειώνεται και εκεί η 
παροχετευτικότητα του ποταμού. 

- Αισιοδοξώ ότι η χώρα θα ξεπεράσει τα προβλήματά της και δεν κάνω 
πολιτική φόβου. Στηρίζω τις προσπάθειες για επίλυση των προβλημάτων. 
Δεν θα χειροκροτούμε επί των ερειπίων.  

 

Ακολούθως το Σώμα αποδέχθηκε να συζητηθεί το παρακάτω εκτός 
ημερήσιας διάταξης θέμα. 

ΘΕΜΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

101  Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ  του Δήμου 
Καλαμάτας και του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου 
Καλαμάτας για την παραλαβή και διαχείριση των στερεών 
αποβλήτων των πλοίων που προσεγγίζουν τον λιμένα της 
Καλαμάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η 
Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η σύναψη της προγραμματικής 
σύμβασης, σύμφωνα με την πρόταση του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου 
Καλαμάτας.  

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

102 1.  Ανακήρυξη του Προέδρου της Ελληνικής Δημοκρατίας κ. 
Προκόπη Παυλόπουλου ως επίτιμου δημότη του Δήμου 
Καλαμάτας. 

ΟΜΟΦΩΝΑ  

 

Α. ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

103 2.  Εκδηλώσεις εορτασμού 23ης Μαρτίου 1821.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται, η διοργάνωση των εκδηλώσεων, η διάθεση 
συνολικής πίστωσης ποσού 22.419,00 €, εκ των οποίων, 11.319,00 € για  
ηχητική - φωτιστική κάλυψη, στολισμό, εκτυπώσεις, απονομή χρηματικών 
επάθλων στους νικητές του ¨Δρόμου Θυσίας¨ και την παράθεση μικρής 
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δεξίωσης και 11.100,00 € για την ανάθεση της οργάνωσης, προβολής και 
υλοποίησης των εκδηλώσεων στην Κοινωφελή Επιχείρηση ¨ΦΑΡΙΣ¨, 
σύμφωνα με την εισήγηση του Δημοτικού Συμβούλου και Προέδρου της 
Κοινωφελούς Επιχείρησης ¨ΦΑΡΙΣ¨ κ. Ηλιόπουλου Αθανασίου. 

104 3.  Οργάνωση εκδήλωσης Σαϊτοπόλεμου, στην ημέρα του 
Πάσχα. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διοργάνωση της εκδήλωσης και η ανάθεση του 
γενικού συντονισμού, της προβολής και της υλοποίησης αυτής στην 
Κοινωφελή Επιχείρηση ¨ΦΑΡΙΣ¨, αντί ποσού 3.500,00 €, σύμφωνα με την 
εισήγηση του Δημοτικού Συμβούλου και Προέδρου της Κοινωφελούς 
Επιχείρησης ¨ΦΑΡΙΣ¨ κ. Ηλιόπουλου Αθανασίου. 

Β. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

- 4.  Καθορισμός θέσεων για την άσκηση στάσιμου υπαίθριου 
εμπορίου στο Δήμο Καλαμάτας και αριθμού νέων αδειών 
υπαίθριου εμπορίου (πλανόδιου και στάσιμου). 

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

Γ. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

105 5.  Έγκριση παράτασης της σύμβασης παροχής υπηρεσιών 
«Αντικατάσταση μόνωσης της στέγης του Κλειστού 
Δημοτικού Γυμναστηρίου Καλαμάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και 
η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η παράταση της σύμβασης μέχρι 
24/04/2015, σύμφωνα με την εισήγηση της Διεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

106 6.  Έγκριση παράτασης προθεσμίας εκτέλεσης  εργασιών του 
έργου «Επισκευή και διαρρύθμιση εγκαταστάσεων κτιρίου 
πρώην Γενικού Νομαρχιακού Νοσοκομείου Καλαμάτας». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και 
η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η παράταση της προθεσμίας μέχρι 
31/05/2015, χωρίς υπαιτιότητα του αναδόχου, σύμφωνα με την εισήγηση 
της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
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107 7.  Έγκριση 1ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του 
έργου «Εξοικονόμηση ενέργειας στο Δημοτικό φωτισμό». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΛΕΥΚΟ 
οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 1ος ΑΠΕ, σύμφωνα με την εισήγηση του 
Τμήματος Ηλεκτρομηχανολογικών Έργων & Εγκαταστάσεων της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

108 8.  Τροποποίηση της μελέτης του έργου: «Βελτίωση τοπικής 
οδού Άνω-Κάτω Βέργας».  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η τροποποιημένη μελέτη, προϋπολογισμού 
612.000,00 €, με ΦΠΑ, σύμφωνα με την πρόταση του Τμήματος Μελετών 
της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

109 9.  Επικαιροποίηση μελέτης με τίτλο «Αναβάθμιση παιδικών 
χαρών Δήμου Καλαμάτας για πιστοποίηση».   

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επικαιροποιημένη μελέτη, προϋπολογισμού 
94.975,68 €, με ΦΠΑ, όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την 
υπ’ αριθμ. 18/2015 απόφασή της, σύμφωνα με την πρόταση του Τμήματος 
Μελετών της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

Δ. ΘΕΜΑΤΑ ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΑ – ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

110 10.  Κατάσταση – Προοπτική  ανώνυμης εταιρείας 
«Βιομηχανικά Σφαγεία - Αγορά Καλαμάτας Ανώνυμη 
Εταιρεία (Βι.Σφ.Α.Κα. Α.Ε.)». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΚΑΤΑ οι παρόντες 
σύμβουλοι των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η κατάσταση – προοπτική της 
εταιρείας όπως παρουσιάστηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ. αυτής κ. 
Αδαμόπουλο Ιωάννη. 

Ε. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

111 11.  Έγκριση σύναψης συμβάσεων ενεχυρίασης κατάθεσης για 
έκδοση εγγυητικών επιστολών και εξουσιοδότηση 
Δημάρχου για υπογραφή τους για την υλοποίηση 
επενδυτικών σχεδίων.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η έκδοση εγγυητικών επιστολών για την υλοποίηση 
6 επενδυτικών σχεδίων του προγράμματος Leader, σύμφωνα με την 
εισήγηση του Δημοτικού Συμβούλου κ. Ηλιόπουλου Αθανασίου. 

112 12.  Ενιαία χρέωση τελών χρήσης βοσκότοπων Δήμου ΟΜΟΦΩΝΑ καθορίζονται τα τέλη χρήσης βοσκότοπων, όπως εισηγήθηκε 
η Οικονομική Επιτροπή με την υπ’ αριθμ. 110/2015 απόφασή της, 
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Καλαμάτας.  σύμφωνα με την πρόταση του Τμήματος Αγροτικής Ανάπτυξης της 
Διεύθυνσης Γεωτεχνικών Υπηρεσιών, με διαφοροποίηση, ύστερα από 
πρόταση της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ως 
προς τη χρέωση για κάθε ζώο, η οποία ορίζεται στο ελάχιστο που 
προβλέπεται, ήτοι σε 0,20 € για κάθε μικρό ζώο (αιγοπρόβατα) πέραν των 
10 (μέχρι 10 δωρεάν) και σε 0,35 € για κάθε μεγάλο ζώο (βοοειδή-
ιπποειδή) πέραν των 4 (μέχρι 4 δωρεάν). 

- 13.  Διάθεση πιστώσεων δημοτικού προϋπολογισμού, οικον. 
έτους 2015.  

ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

113 14.  Εκμίσθωση δημοτικού ακινήτου Τοπικής Κοινότητας 
Ανεμομύλου. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η εκμίσθωση ενός ισογείου 70,25 τ.μ., για χρήση 
καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος πλην κέντρου διασκέδασης,  
σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

114 15.  Παραχώρηση χρήσης του 1ου ορόφου του Δημοτικού 
Καταστήματος Λαιΐκων στον Πολιτιστικό Σύλλογο Λαιΐκων 
«Πρωτοπορία»  και στο Σύλλογο Γονέων και Κηδεμόνων 
Δημοτικού Σχολείου Λαιΐκων.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η δωρεάν παραχώρηση της χρήσης για 5 έτη, 
σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

115 16.  Τροποποίηση τεχνικού προγράμματος, προϋπολογισμού, 
οικον. έτους 2015.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και  
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι των δημοτικών  παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ  ΓΙΑ  ΤΟ  ΔΗΜΟ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται 
η τροποποίηση: 

1.  του Τεχνικού Προγράμματος, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος 
Προγραμματισμού & Ευρωπαϊκών Θεμάτων της Διεύθυνσης 
Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων   και 

2. του Προϋπολογισμού Δήμου Καλαμάτας, οικον. έτους 2015, όπως 
εισηγήθηκε η Οικονομική Επιτροπή με την υπ’ αριθμ. 111/2015 
απόφασή της, σύμφωνα με την πρόταση του Τμήματος Λογιστηρίου της 
Διεύθυνσης Οικονομικών. 

116 17.  Επιστροφή ποσών σε δημότες.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή, σύμφωνα με τις εισηγήσεις του 
Τμήματος Δημοτικών Προσόδων της Διεύθυνσης Οικονομικών.   

117 18.  Διαγραφή παραστατικών – υποχρεώσεων από το ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διαγραφή, σύμφωνα με την εισήγηση του 
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πρόγραμμα Genesis, ετών 2014 και προγενέστερων. Τμήματος Λογιστηρίου της Διεύθυνσης Οικονομικών. 

118 19.  Διαγραφή ποσών από βεβαιωτικούς – χρηματικούς 
καταλόγους. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διαγραφή, σύμφωνα με τις εισηγήσεις του 
Τμήματος Εποπτείας, Ελέγχου & Ισότητας της Διεύθυνσης Πρόνοιας και  
των Τμημάτων Ταμειακής Υπηρεσίας και Δημοτικών Προσόδων της 
Διεύθυνσης Οικονομικών. 

119 20.  Οικονομική ενίσχυση φορέων και εκδηλώσεων. ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιχορήγηση των παρακάτω συλλόγων: 

1. «ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΛΑΤΕΟΣ ¨Η ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ¨», με το ποσό 
των 3.000,00 €, για τη διοργάνωση Ιππικών Αγώνων. 

2. «ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΣΑΪΤΟΛΟΓΩΝ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» με το ποσό των 10.000,00 € 
για τη διεξαγωγή του τοπικού εθίμου ¨Σαϊτοπόλεμος¨. 

3. «ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ ΤΩΝ ΜΑΘΗΤΩΝ ΤΩΝ ΣΧΟΛΩΝ 
ΤΗΣ Κ.Ε. ΦΑΡΙΣ» με το ποσό των 1.000,00 € για τη διοργάνωση του 
4ου Πανελλήνιου Φεστιβάλ Κιθάρας.   

4. «ΜΕΣΣΗΝΙΑΚΟΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ», με το ποσό 
των 8.000,00 € για τη διοργάνωση της διεθνούς συνάντησης στίβου 
¨Παπαφλέσσεια¨. 

ΣΤ. ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

120 21.  Ονοματοθεσία οδών Δήμου Καλαμάτας.  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ 
ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨, 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΚΑΤΑ ο κ. ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΙΑΣ) εγκρίνεται η 
ονοματοθεσία οδών της Δημοτικής Κοινότητας Καλαμάτας και της Τοπικής 
Κοινότητας Λαιΐκων, σύμφωνα με την πρόταση της αντίστοιχης Επιτροπής 
του Δήμου και τη σύμφωνη γνώμη της Επιτροπής Ονομασίας & 
Μετονομασίας Συνοικιών – Οδών & Πλατειών ΟΤΑ Α΄βαθμού Ν. 
Μεσσηνίας.  

121 22.  Τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 66/2015  απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας, με αλλαγή του 
αριθμού  των εργατών κήπου για τον προγραμματισμό 
προσλήψεων εποχικού προσωπικού έτους 2015 για την 
κάλυψη αναγκών της Διεύθυνσης Γεωτεχνικών Υπηρεσιών 
Δήμου Καλαμάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ  οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  
εγκρίνεται η τροποποίηση ως προς τον αριθμό των  εργατών κήπων και η 
πρόσληψη 4 εργατών κήπων και 2 χειριστών καταστροφέα, με σύμβαση 
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ορισμένου χρόνου χρονικής διάρκειας 5 μηνών, σύμφωνα με την εισήγηση 
της Διεύθυνσης Γεωτεχνικών Υπηρεσιών.  

122 23.  Μετακινήσεις Δημάρχου, Αντιδημάρχων και Δημοτικών 
Συμβούλων. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ  ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ  
οι σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνονται οι μετακινήσεις του κ. Δημάρχου, α) στις 
6/3/2015  στην  Αθήνα  (ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΑΙΔΕΙΑΣ & ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ), β) 
στις 8/3/2015 στην Αθήνα (ΠΡΟΕΔΡΟ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ) και γ) 
στις 13/3/2015 στην Αθήνα (ΟΡΚΩΜΟΣΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ 
ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ). 

Ζ. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

123 24.  Έγκριση της απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της 
Σχολικής Επιτροπής Μονάδων Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Δήμου Καλαμάτας, η οποία αφορά την έγκριση του 
απολογισμού, οικον. έτους 2014, του νομικού προσώπου.   

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της 
δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  εγκρίνεται η υπ’ 
αριθμ. 9/2015 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του νομικού 
προσώπου και ο απολογισμός οικον. έτους 2014, ο οποίος ανακεφαλαιωτικά 
παρουσιάζει: 

ΕΣΟΔΑ 624.116,39 € 

ΕΞΟΔΑ 477.593,56 € 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ 146.522,83 € 
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124 25.  Έγκριση της απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της 
Σχολικής Επιτροπής Μονάδων Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Δήμου Καλαμάτας, η οποία αφορά την 
έγκριση του απολογισμού, οικον. έτους 2014, του νομικού 
προσώπου.    

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ΚΑΤΑ οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ οι σύμβουλοι της 
δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  εγκρίνεται η υπ’ 
αριθμ. 7/2015 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του νομικού 
προσώπου και ο απολογισμός οικον. έτους 2014, ο οποίος ανακεφαλαιωτικά 
παρουσιάζει: 

ΕΣΟΔΑ 546.655,51 € 

ΕΞΟΔΑ 454.948,88 € 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ 91.706,63 € 
 

125 26.  Έγκριση της απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της 
Παιδικής Εξοχής - Κατασκήνωσης Αγίας Μαρίνας, η οποία 
αφορά την έγκριση του απολογισμού, οικον. έτους 2014, 
της Κατασκήνωσης. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η υπ’ αριθμ. 1/2015 απόφαση του Διοικητικού 
Συμβουλίου του νομικού προσώπου και ο απολογισμός οικον. έτους 2014, 
ο οποίος ανακεφαλαιωτικά παρουσιάζει: 

ΕΣΟΔΑ 161.547,19 € 

ΕΞΟΔΑ 47.261,89 € 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ 114.285,30 € 
 

126 27.  Έγκριση της απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της 
Κτηματικής Καλαμάτας Δημοτικής Ανώνυμης Εταιρείας 
¨ΔΙΟΚΛΗΣ Α.Ε.¨, η οποία αφορά την 1η τροποποίηση του 
προϋπολογισμού, οικον. έτους 2015, της εταιρείας.    

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨ & ¨ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ  οι 
σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  
εγκρίνεται η υπ’ αριθμ. 10/2015 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της 
εταιρείας. 

Καλαμάτα  19 Μαρτίου 2015  

 
 Ο ΕΙΔΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ  
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
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